



ompany Information 公司資料

Application Form 申請表

Company information 2 – 124-1	
Company Name (英文)	
公司名稱 (中文)	
A 11 (11 ->>)	
, ,	
公司地址 (中文)	
Postal Code 郵編	Country 國家
Tel 電話	Fax 傳真
Contact Email 電郵 This email address will be used for future communications	Website 網址
日後通訊將以此電郵通知 Contact Person 聯絡人	
Mr.先生 / Ms.女士 Surname 姓氏	Given Name 名稱
Position 職位	
Legal Representative 公司負責人	
Are you member(s) of the following organizations? 請問您是否以	【下商會會員?
Please tick ✓ the appropriate box. 請選擇合適空格。 ☐ Hong Kong Jewelry Manufacturers' Association (Member No.:) 香港珠寶製造業廠商會(會員編號:)
Supporting Organizations:	/
□ Hong Kong & Kowloon Jade Merchants & Workers Union Association □ Hong Kong Gemstone Manufacturers' Association □ Hong Kong Gold & Silver Ornament Workers & Merchants General Union □ Hong Kong Indian Diamond Association □ Hong Kong Jade Association □ Hong Kong Jade Wholesalers and Retailers Association □ Hong Kong Jewellery Alliance □ Hong Kong Jewellry Designer Association □ Hong Kong Pearl Association □ Hong Kong Watch Manufacturers Association □ International Colored Gemstone Association □ International Jewellery Designer Association □ Tahitian Pearl Association Hong Kong □ The Federation of Hong Kong Watch Trades & Industries	香港九龍玉器工商 香港電會 香港金銀首衛會 香港和度續會 香港印度 一個 香港市時期 香港工器 一個 香港工器 一個 一個 一個 一個 一個 一個 一個 一個 一個 一個 一個 一個 一個
☐ The Gemmological Association of Hong Kong	香港寶石學協會

Application Deadline: 18 July 2025

截止日期: 2025年7月18日

Applicants please complete this application form and submit together with the copy of your business registration and catalogue or photos of your products before above deadline. Submission after deadline will be considered as late application.

Application with incompleted/incorrect/ blurred information on this application form or incompleted supporting documents will not be accepted. The date of receipt of the application by HKJMA will be taken as the date of application.

Confirmation will be sent via email, if you do not receive any email reply, please contact us.

所有申請公司,請於截止日期前提交已填妥的申請表格、商業登記証副本及產品照片/目錄。截止日期後之申請,將視作遲交申請。 如遞交之申請表資料不齊/不正確/模糊不清,以及所需文件不齊,本會恕不受理。

本會會視收到申請表當日作遞交申請的日期。

收妥申請後,本會會發電郵確實,如申請人沒有收到通知,請與本會聯絡。

Payment Instruction:

- A debit note will be sent to you by email within 7 working days after your application form is received.
- Please arrange your payment according to payment method stated on the debit note.
- Bank Draft / Crossed Cheque payable to "Hong Kong Jewelry Manufacturers' Association Ltd"
- If pay by TT/Bank deposit, it is necessary to email/fax your payment record for verification.
- And if payment is not received by the said due date, the application will be canceled automatically without notice. 如於指定日期後仍未收到款項,申請將自動取消而不作另行通知。
- Once payment is received we shall inform you again by email to confirm your application and payment.

繳費指示:

- 繳費通知單將於收到您的申請後7個工作天內經電郵發出。
- 請依照繳費通知單上繳費方式支付參展費用。
- 劃線支票或銀行本票,收款人為「香港珠寶製造業廠商會有限公司」
- 如使用電匯或銀行存款、請透過電郵或傳真提供付款證明、以作核實。
- 款項一經核實·本會將以電郵通知閣下的申請已被確認。

Organizer 主辦單位



Hong Kong Jewelry Manufacturers' Association 香港珠寶製造業廠商會 Unit G, 2/F., Kaiser Estate Phase 2, 51 Man Yue Street, Hung Hom, Hong Kong 香港九龍紅磡民裕街51號凱旋工商中心2期2樓G室

Tel 電話: 852 2766 3002 Fax 傳真: 852 2362 3647

HKJMA Email 電郵: hkjmashow@jewelry.org.hk Show Website 網址: www.jewelryshows.org



Name in Print 姓名





Application Form 申請表

F-EXH-016 Version 3 20251006

Booth Application 展位申請 (9sq.m. as a unit 以9平方米為單位)			
Please tick / the appropriate box. 請選擇合適空格。 All new applicants can only apply for a maximum of 36 sq.m Booth 新申請公司最多只可申請36平方米展位 We would like to apply for a 本公司欲申請			
	Space 自建展位 (36 sq.m.平方米)		
Booth Size 展位面積: □9 □18 □27 □36			
No. of corner 轉角位數量: □ 1 □ 2 □ No Corner 不需要轉			
Product Zone 展區: Notes注意: All corner booths are on request only and are subject to Select product zone (1 only) and appropriate product(s) (1 or more). 選擇展區(只選一)			
Product Zone 展區 Product Category 展品類別	Product Zone 展區 Product Category 展品類別		
□ Fine Jewelry □ Diamond Jewelry 鑽石首飾 Zone □ Gemset Jewelry 寶石首飾 珠寶首飾區 □ Gold Jewelry 黃金首飾 □ Fei Chui & Jade Jewelry 翡翠及玉石首飾 □ Opal Jewelry 蛋白石/閃山雲石首飾 □ Pearl Jewelry 珍珠首飾 □ Platinum Jewelry 鉑金首飾 □ Semi-Precious Stone Jewelry 半寶石首飾	□ Pearl Zone 珍珠區 □ Cultured Pearls 養珠 □ Fresh Water Pearls 淡水珠 □ Mabe Pearls 半珠 □ Natural Pearls 天然珍珠 □ Precious Pearls 貴重珍珠 □ South Sea Pearls 南洋珠 □ Tahitian Pearls 大溪地珍珠		
□ South Sea Pearl Jewelry 南洋珠首飾 □ Tahitian Pearl Jewelry 大溪地珍珠首飾	□ Silver Jewelry □ Sterling Silver Jewelry 純銀首飾 Zone 純銀珠寶區		
□ Diamond Zone □ Natural Diamonds 天然鑽石 鑽石區 □ Fancy Color Diamonds 彩鑽 □ Loose Diamonds 碎鑽	□ Fashion □ Fashion Jewelry 時尚配飾 Jewelry Zone 時尚配飾區		
□ Gem Zone 寶石區 □ Aquamarine 海藍寶 □ Sapphires 藍寶石 □ Colored Gemstones 有色寶石 □ Semi-Precious Stone 東重半寶石	□ Refurbished □ Refurbished Jewelry 翻新珠寶 □ Second-hand Jewelry 二手珠寶 翻新珠寶區		
□ Corals 珊瑚 □ Tanzanite 坦桑石 □ Emeralds 綠寶石 □ Turquoise 綠松石 □ Jade 玉石 □ Tourmaline 電氣石 □ Opal 蛋白石/閃山雲石 □ Precious Gemstone 貴重寶石	□ Vintage □ Vintage Jewelry 古董珠寶 Jewelry Zone 古董珠寶區		
□ Equipment, □ Clasps & Mountings 配件珠扣及寶石托 Packaging & □ Display & Packaging 陳列及包裝用品	□ Watch & Clock □ Antique Watches 古董手錶 Zone □ Designer Watches 時尚手錶 鐘錶區 □ Jewelry Watches 鑽飾手錶		
Servicing Zone	■ Synthetic & Lab Grown Diamond (CVD) 培育鑽石 Lab Grown Diamonds/ Synthetic Diamond 合成鑽石 Synthetic Diamond Jewelry 合成鑽石首飾 Synthetic Gemstone Jewelry 合成寶石首飾 含成及培育 鑽石/寶石區		
The company will need to exhibit in the corresponding zone if 80% of the exhibits match the product categories. Any exhibitors having Synthetic / Lab Grown Diamonds or Gemstones are obliged to participate at the Synthetic & Lab Grown Diamonds/ Gemstones Zone. 参展商於展覽會期間所展示的產品,須八成或以上符合其所選擇的展區類別。任何展商若展出合成及培育鑽石/寶石、須於合成及培育鑽石/寶石展區內展出。			
Notes: - 36 sq.m. can apply max. 2 corners. Corner(s) are not guaranteed and are subject to availability. The usage right of corner booth(s) will be decided in the Booth Location Assignment based on the allotment policy. Please be reminded all corner booth request will become final & could not be withdrawn or cancelled upon release of booth allotment grouping documents; the last corner booth will be assigned "As Is" for the last drawn applicant without recourse. Refund of corner charge will be made for unsuccessful applicants. - A draw, if required, will be held to confirm the participation right in July 2025.	注意: - 36平方米的展位,可申請最多2個轉角展位。轉角展位取決於供求情況,並不保證能成功分配。轉角展位的使用權將根據展位抽籤會的規則而分配。成功獲得轉角展位權的參展商必須選擇轉角展位。所有轉角展位申請以最終展位分配分組文件為依歸,參展商屆時不能撤回或取消其轉角展位申請。最後一個轉角展位將按照"揀位次序的狀況"分配給最後一位成功獲得轉角展位權的參展商,參展商不得撤銷申請或提出任何追索。未能成功獲得轉角展位的參展商,將獲退還轉角展位的費用。 - 如有需要,參展權將於2025年7月以抽籤形式進行。		
 All requests are subject to availability and the Organiser's discretion. The Organiser has the sole discretion in classifying the product sections, assigning the location of product sections as well as allocating the booth location to all exhibitors. 	- 所有申請及展位要求會否被接納視乎供應並由主辦機構決定。主辦機構有權決定產品區的分類及位置,及分配展位位置予所有參展商。		
Declaration 聲明			
We 本公司 (Company Name 公司名稱)hereby apply to join JMA Hong Kong Int'l Jewelry Show 2025 and we will abide the "Rules for exhibition application and General Regulations for the exhibition" set out by the Organizer. We understand that the above information will be included in Organizers' databank and the Organizer and its associated companies can make use of the information for the promotion of the Exhibition. We accept the Organizer bears no responsibility for any errors / omissions.			
聲明申請參加JMA香港國際珠寶節2025並同意遵守主辦機構訂定的參展申請條款及展覽規則。本公司明白上述資料將儲存在主辦機構資料庫內,可供主辦機構及其聯營機構作為推廣是次展會之用及其他貿易拓展途徑。本公司同意,上述資料如有錯漏,主辦機構毋須負責。			
□ If you do not wish to have your information included in the Promotion of "JMA Hong Kong Int'l Jewelry Show 2025". Please ✓ against the box. 倘若貴公司不欲將有關資料作為推廣「JMA香港國際珠寶節2025」之用,請在此空格內加上✓ 號。			
Company Stamp & Authorized Signature 公司印鑑及負責人簽署 D	Pate 日期		

Title 職位



Application Form 申請表





2025 Participation Fee 參展費用

Standard Booth	Fine Jewelry Zone, Diamond Zone, Gem Zone, Pearl Zone, Silver Jewelry Zone,
	Fashion Jewelry Zone, Refurbished Jewelry Zone, Vintage Jewelry Zone,
	Watch & Clock Zone, Synthetic & Lab Grown Diamonds/ Gemstones Zone

Per 9 sq.m.	USD 4,895 / HKD 37,955 included: 2 Showcases with LED Lights, 2 Flat Shelves, 2 LED Tracklights with a Light Track, 2 Fluorescent Tube, 1 Table with 3 Chairs, 1 Waste Basket, 1 Fascia Board with Company Name, Carpet
Per corner	USD 730 / HKD 5,665 additional: 2 Showcases with LED Lights and 1 Fascia Board

Equipment, Packaging and Servicing Zone Standard Booth

Per 9 sq.m.	USD 2,830 / HKD 21,940 included: 2 Spotlights, 2 Fluorescent Tube, 2 Flat Shelves, 1 Table with 3 Chairs, 1 Waste Basket, 1 Fascia Board with Company Name, Carpet, Power Socket 500W (220V) (Not for Lighting Fixture)
Per corner	USD 440 / HKD 3,400 additional: 1 Fascia Board

Raw Space (min. 36 sq.m.) All Zones

Per 1 sq.m.	USD 380 / HKD 2,935
Per corner	USD 510 / HKD 3,940

Administration Fee

An Administration Fee of USD500 (HKD3,910) per Company will be applied to all Overseas Companies without Hong Kong Business Registration.

Applicable Discount (exclude administration fee)

- i) Permanent & Ordinary Members of Hong Kong Jewelry Manufacturers' Association enjoy 20% off on participation fee and corner fee chargers(exclude administration fee). OR
- ii) HKJMA Information Service members and Members of Supporting Organizations: (Please refer official website for updated list of supporting organizations.)
 - Flat reduction of HK\$1,000 / US\$128 per standard booth (9 sqm)

珠寶首飾區、鑽石區、寶石區、珍珠區、純銀珠寶區、時尚配飾區、翻新珠寶區、古董珠寶區、 標準展位 鐘錶區、合成及培育鑽石/寶石區

每9平方米	USD 4,895 / HKD 37,955 包括:2個陳列飾櫃連LED燈、2個平放式陳列架、2盞路軌LED燈(包括路軌)、2支光管、1張檯連3張椅子、 1個廢物箱、1個公司名牌及地毯
每個轉角位	USD 730 / HKD 5,665 附加:2個陳列飾櫃連LED燈及1個公司名牌

標準展位 珠寶儀器、包裝及服務區

每9平方米	USD 2,830 / HKD 21,940 包括:2盞射燈、2支光管、2個平放式陳列架、1張檯連3張椅子、1個廢物箱、1個公司名牌、地毯及 500W電源插座(220V) (不能用於接駁電燈)
每個轉角位	USD 440 / HKD 3,400 附加:1個公司名牌

自建展位(最少36平方米) 適用於全部展區

每1平方米	USD 380 / HKD 2,935	
每個轉角位	USD 510 / HKD 3,940	

行政費

香港地區以外之參展公司,如沒有香港商業登記証,須繳付USD500 (HKD3,910) 行政費 (以每間公司計)。

折扣優惠 (不適用於行政費)

- i) 香港珠寶製造業廠商會永久會員及普通會員可享參展費及轉角位置8折優惠 (不適用於行政費)或
- ii) 香港珠寶製造業廠商會資訊服務會員及本展會支持單位(查詢最新支持單位名單,請瀏覽展會網站):
 - 每9平方米標準展會可扣減港幣\$1,000/美金\$128